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Protokół z posiedzenia 
Komisji Rewizyjnej  
z dnia 5 lipca 2016r. 

 
 
 
Posiedzenie otworzył o godz. 8:30 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jan Rajchelt, 
który powitał członków komisji. W posiedzeniu udział wzięli: 
Jan Rajchelt 
Tomasz Maćkowiak 
Maciej Szafrański 
Tadeusz Lammel 
oraz 
Mirosława Nowak – Skarbnik Gminy. 
 
Przedmiot posiedzenia: Kontrola wydatkowania funduszy sołeckich za 2015r.  
 
Pani Skarbnik poinformowała, że w roku 2015 wydatki majątkowe wyniosły 93 025,36zł, a 
bieżące 69 486,92zł co daje w sumie 162.512,28zł i jako podkreśliła taki kierunek 
wydatkowania jest jak najbardziej prawidłowy.  
Pani Skarbnik poinformowała, że Sołectwo Bylin planowanych było 8 144,00zł wykonanie 
wyniosło 3061,40zł co stanowi 37,59% wykonania planu. Pieniądze z funduszu sołeckiego 
wsi Bylin zostały wydane na: deratyzację i uzupełnienie ubytków w drodze oraz 
dofinansowano zakup wiaty przystankowej. 
Pan Rajchelt zadał pytanie czy uzupełnienie ubytków w drodze, o której mówiła pani 
Skarbnik dotyczy wyrównania drogi i przygotowania jej do przyszłego położenia asfaltu. Pani 
Skarbnik poinformowała, że z funduszu sołeckiego Solectwa Bylin zostało przeznaczone 
624zł na wyrównanie małego odcinka drogi.  
Pani Skarbnik poinformowała, że  fundusz sołecki w 2015r. dotyczył 12 sołectw, bowiem 
podział sołectwa Gowarzewo na 3 sołectwa tj. Gowarzewo, Szewce, Tanibórz nastąpił 
później, niemniej jednak w 2016r. przekazano do dyspozycji nowych sołectw środki, które 
nie podlegają bezpośrednio rozliczeniom wynikającym z ustawy o funduszu sołeckim. 
Pani Skarbnik poinformowała, że wydatki w Sołectwie Gowarzewo były zaplanowane na 
kwotę 28 776,00zł z tego wydano 19.999,12zł w tym majątkowe 18.500,00zł co stanowi 
69,50% wykonania planu. Pieniądze zostały wydatkowane na:  organizację festynu, zakup 
agregatu do OSP, oraz wiatę przystankową. Wieś miała przeznaczone środki na utwardzenie 
poboczy przy ulicy Siekiereckiej, ale ze względu na to, że ulica nie należy do gminy takich 
prac nie można było wykonać.  
W  Sołectwie Kleszczewo fundusz sołecki stanowił kwotę 20.662,00zł. Wykorzystano kwotę 
12. 253,20zł, w tym na  deratyzację 1 798,20 zł oraz na projekt oświetlenia ulicy Owocowej 
10 455,00zł.  
Pan Rajchelt zapytał czy projekt ten został już wykonany. Pani Skarbnik poinformowała, że 
projekt jest już opracowany. Podsumowując plan został wykonany w 59,30%.  
W  Sołectwie  Komorniki dysponowano zaplanowaną kwotą 15.885,00zł, z  której wydano 
13. 875,65zł co stanowi 87,35% założonego planu. Pieniądze zostały wydane na tabliczki 
miejscowości z numerami, naprawę drogi we wsi, deratyzację oraz na sprzęt ratowniczy OSP- 
defibrylator, a także na festyn i stroje piłkarskie. 
Pan Szafrański zadał pytanie na czym polega deratyzacja wsi. Pani Skarbnik poinformowała, 
że każda wieś zakupuje trutki na gryzonie, które potem są wykładane we wsi.  
Pan Rajchelt dodał, że ważne by trutki na obszarze gminy zostały wyłożone w jednym czasie.  
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Sołectwo Krerowo miało do dyspozycji 13 122,00zł, z czego wydano 5 449,73zł w tym na 
majątkowe 3 259,50zł co stanowi 41,53% wykonania planu. Pieniądze zostały wydane na: 
deratyzację, festyn, utrzymanie salki oraz na projekt oświetlenia boiska.  
Sołectwo  Krzyżowniki  dysponowało funduszem soleckim  w kwocie 12.460,00zł, z czego 
wydano 12.451,70zł w tym na wydatki majątkowe 9 219,83zł co stanowi 99,93%. Pieniądze 
zostały wydane na: festyn,  defibrylator dla OSP oraz urządzenie hydrauliczne, a także 
wykonano deratyzację, wykonano nasadzenia zieleni oraz podwyższenie ogrodzenia przy 
boisku. 
Sołectwo Markowice dysponowało funduszem sołeckim  w wysokości  12 748,00zł  z tego 
wydano 11.799,40zł co stanowi 92,56% wykonania. Za pieniądze z funduszu sołeckiego 
została zakupiona i zamontowana tablica ogłoszeń, wykonana deratyzacja, a także zostały 
wykonane prace związane z czyszczeniem stawów oraz zorganizowany został festyn.  
Sołectwo Nagradowice dysponowało kwotą 16.489,00zł, z których wydano 15.986,18zł na 
materiały papiernicze do świetlicy, wymieniona została kostka koło sklepu i wykonano 
odwodnienie, a także wykonano projekt oświetlenia. Zakupiono ławki na przystanek, a także 
zakupiono impregnat do altanki. Wydatki wyniosły 96,95% zakładanego budżetu. 
Sołectwo Poklatki miało do dyspozycji 10.820,00zł, z których wydano 10.817,12zł co 
stanowi 99,97% założonego budżetu. Pieniądze te zostały wydane na budowę chodnika i 
deratyzację. 
Sołectwo Śródka miało  do dyspozycji kwotę 14.158,00zł z czego wydano 14.093,67zł co 
stanowi 99,55% posiadanego budżetu. Pieniądze zostały wydane na barierki przy drodze, 
radiostację nasadną dla OSP, deratyzację, obrusy, środki czystości oraz ozdoby choinkowe. 
Pieniądze przeznaczone zostały także na bibliotekę sąsiedzką, zorganizowany został festyn, 
na skwerku wiejskim został postawiony stół do tenisa. Zakupiony został także nawóz  oraz 
impregnat do mebli. 
Sołectwo Tulce miało w roku 2015 do dyspozycji 28.776,00zł, wydano z tego 28.583,30zł co 
stanowi 99,33% kwoty funduszu sołeckiego. Za pieniądze z funduszu sołeckiego 
zorganizowano festyn przy szkole, odbyło się sprzątanie lasu, oraz wykonano chodnik na 
ulicy Leśnej. 
Sołectwo Zimin dysponowało kwotą 14.446,00zł. Pieniądze zostały przekazane na 
organizację festynu i działalność  Koła Gospodyń Wiejskich, porządkowanie terenu przy 
strażnicy, remont klubu strażaka, wymianę lampy przy szkole.  
Pani Skarbnik przedstawiła również konanie  funduszu sołecki na 2016r.  wg. stanu na dzień  
30.06.2016r. 
Sołectwo  Bylin zaplanowane ma 8 920,00zł na utwardzenie drogi i deratyzację. Dotychczas 
wykonano deratyzację na kwotę 437,00zł. 
Sołectwo Gowarzewo dysponuje  kwotą 31.741,00zł. Pieniądze przeznaczono na zakup 
agregatu dla OSP, wykonanie oświetlenia ulic i obsługę świetlicy. Do dnia 30.06.2016r. nie 
zrealizowano żadnego z zadań. 
Sołectwo Kleszczewo dysponuje kwotą 25 012,00zł. Środki funduszu sołeckiego 
przeznaczone są  na obsługę  zebrania wiejskiego, deratyzację  oraz oświetlenie północnej 
części ul. Owocowej. Wydano z funduszu sołeckiego kwotę 1798,20zł na deratyzację. 
Sołectwo Komorniki dysponuje w 2016r. kwotą  17.743,00zł. Środki funduszu sołeckiego 
przeznaczone są na zakup barierki przy stawie, organizację festynu, zakup grilla, deratyzację, 
dofinansowanie OSP, dofinansowanie do wiaty przystankowej. Pieniądze przeznaczone 
zostaną również na nasadzenia drzew, oraz tablice do kosza, także remont pomieszczenia przy 
boisku.  
Sołectwo Krerowo ma do dyspozycji kwotę  14.538,00zł. Do dnia 30.06.2016r. wydano z 
funduszu sołeckiego kwotę 1895,72zł. na deratyzację, organizację festynu, oświetlenie salki, 
oświetlenie boiska. 
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Sołectwo Krzyżowniki w 2016r. dysponuje funduszem soleckim w wysokości 13 871zł. 
Środki  przeznaczone są  na organizację  festynu,  zakup sprzętu dla OSP, deratyzację, 
konserwację placu zabaw oraz  podwyższenie ogrodzenia.  
Sołectwo Markowice ma do dyspozycji fundusz sołecki w wysokości 14.252,00zł.  Fundusz 
sołecki przeznaczony został na  organizację festynu, deratyzację,  zakup drzewek ozdobnych, 
czyszczenie stawu oraz malowanie świetlicy,  
Sołectwo Nagradowice w 2016r. dysponuje funduszem sołeckim w wysokości  18.410,00zł. 
Fundusz sołecki przeznaczony jest na organizację festynu, zakup materiałów do świetlicy, 
zakup 3 drzewek, projekt oświetlenia  oraz instalacja 1 lampy, wiatę przystankową oraz stół i 
2 ławki na placu zabaw.  
Sołectwo Poklatki  w 2016r.  12 030,00zł pokryją koszty za deratyzację, zorganizowany 
zostanie festyn, zaplanowane są również fundusze na chodnik. 
Sołectwo Śródka  dysponuje w 2016r. funduszem sołeckim w kwocie 15.839,00zł. 
Środki funduszu przeznaczone są na  bibliotekę sąsiedzką, artykuły i mat. papiernicze. 
Ponadto środki przeznaczone zostaną na naprawę drogi (od krzyża do placu zabaw) zakup  
piły do drewna dla OSP a  także  na deratyzację oraz zakupy AGD do świetlicy.  
Sołectwo Tulce posiada w 2016r. fundusz sołecki w wysokości  31.741,00zł. Środki 
przeznaczone są na zorganizowanie festynu przy szkole, sprzątanie lasu, rajd rowerowy, 
zakup znaku T22, kosze na ul. Różanej, remont świetlicy i wybudowanie siłowni przy placu 
zabaw. 
Sołectwo Zimin dysponuje w 2016r. funduszem sołeckim w wysokości 16.220,00 zł. Środki 
przeznaczone zostaną na organizację festynu i działalność  Koła Gospodyń Wiejskich, 
wymianę okien i założenie kanalizacji przy klubie strażaka, deratyzację oraz  zakup stołu do 
tenisa. 
Pani Skarbnik poinformowała, że w sumie na fundusz sołecki na 2016r.planowana jest kwota 
220.317,00zł na dzień 30.06.2016r. wykonanie jest na sumę 38.205,31zł.  
Pan Rajchelt zadał pytanie czy w ramach sołectwa można przesuwać pieniądze by 
zrealizować jakieś przedsięwzięcia. Pani Skarbnik poinformowała, że w ramach każdego z 
sołectw jest możliwe przesuwanie pieniędzy. 
Pan Maćkowiak zadał pytanie dlaczego wśród wymienionych sołectw nie ma Taniborza  ani 
Szewc. Pani Skarbnik poinformowała, że te dwa sołectwa utworzyły się w sierpniu 2015r., a 
fundusz sołecki dzieli się do 21 lipca danego roku. Pani Skarbnik dodała, że w chwili obecnej 
te dwa sołectwa mają niewielkie fundusze przekazane do swojej dyspozycji by móc zapoznać 
z funkcjonowaniem  funduszu sołeckiego. 
Pani Skarbnik dodała, że w Szewcach np. została zakupiona i położona kostka wokół krzyża, 
a w Taniborzu  przeznaczono środki na  zainstalowanie 4 lamp na nowym osiedlu.  
Po zapoznaniu się z materiałem przedstawionym przez Panią Skarbnik oraz w związku z 
brakiem dalszych pytań przewodniczący Komisji Rewizyjnej o godzinie 09:50 zamknął 
posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 
 
Protokołowała: 
Joanna Jankowiak  
 
Komisja Rewizyjna w składzie: 
Przewodniczący Komisji: Jan Rajchelt ……………………………………………………. 
 
                     Członkowie: Tomasz Maćkowiak ……………………………………………. 
 

       Maciej Szafrański ……………………………………………… 
 

       Tadeusz Lamel ……………………………………………….... 
 


